
 

 

Frågor till bygglovs- och tillsynsnämnden (BTN) inför besök vid klimat- och 

miljöutskottets sammanträde den 30 maj 2023 

 

1. Kommunen har som mål att 2025 ska de geografiska växthusgasutsläppen 

minska med 25% jämfört med 2019. Utsläppen från transporter står för 

majoriteten av de geografiska utsläppen i Huddinge och är därför ett 

viktigt område att jobba med. I miljöprogrammet finns även mål om att 

kommunen och dess helägda bolag ska minska de konsumtionsbaserade 

utsläppen från varor och produkter inom sina verksamheter. 

 

• Hur jobbar nämnden med att minska växthusgasutsläppen från 

tjänstefordon och tjänsteresor samt från övriga transporter inom 

verksamheten? Görs något aktivt arbete för att främja klimatsmarta 

resealternativ? (T ex tåg i stället för flyg, cykel vid tillsynsbesök 

m.m.?)  

• Hur arbetar nämnden med att minska utsläppen från varor och 

produkter inom sina verksamheter? 

 

2. De lokala åtgärdsprogrammen syftar till att uppnå bättre status i 

kommunens sjöar och vattendrag. Dock når majoriteten av kommunens 

sjöar inte god vattenstatus. Statusen av sjöarna påverkas både av historiska 

synder samt genom nytillförsel av näringsämnen bland annat via läckage 

från jordbruket och enskilda avlopp.  

 

• Förra året nämnde BTN att nästa tillsyn gentemot lantbruken ska göras 

under 2022. Kan ni berätta mer om hur det arbetet har gått. 

• Hur är statusen gällande godkända enskilda avlopp? 

 

3. I kommunens miljöprogram finns mål om att fasa ut farliga ämnen och 

minimera spridningen av miljögifter som kan skada människor och natur.  

Handlingsplan gifter i miljön kopplar starkt an till detta mål, liksom 

indikatorerna för förorenade områden. 

  

• Hur går åtgärdsarbetet med handlingsplanen?  

• Hur går arbetet med förorenade områden, både vad gäller inventering och 

riskklassning samt markundersökning av riskklassade förorenade 

områden? Hur arbetar BTN med riskerna att förorenade områden 

påverkar våra sjöar och vattendrag? 

 

4. I miljöprogrammet finns ett mål om att alla medarbetare som har varit 

anställda i minst nio månader ska ha genomgått kommunens 

grundläggande miljöutbildning under 2023. 

 

• Hur ser planerna ut för att arbeta med miljöutbildningen och höja 

miljökunskapen hos dem anställda? 


